



# عمان كلورين ش.م.ع. OMAN CHLORINE S.A.O.G.

Date: 05/08/2026

التاريخ: 2026/08/05

## **News content: Disclosure Regarding Developments in the Anti-Dumping Investigation**

Further to the Company's disclosure published on 25 December 2025 regarding the filing of an anti-dumping complaint concerning imports of calcium chloride, Oman Chlorine SAOG would like to inform its valued shareholders that the Technical Secretariat for Combating Harmful Practices in International Trade at the General Secretariat of the Gulf Cooperation Council (GCC) has completed the preliminary stage of the investigation and issued its Preliminary Findings Report.

According to the preliminary findings, the Technical Secretariat concluded that imports of calcium chloride originating in or exported from the Republic of India and the Arab Republic of Egypt were dumped into the GCC market. The Preliminary Findings Report further concluded that the dumped imports caused material injury to the GCC industry and established a causal link between the dumped imports and the material injury suffered by the GCC industry.

Pursuant to Article (21) of the Implementing Regulations of the Unified Law on Anti-Dumping, Countervailing and Safeguard Measures of the GCC States, the GCC Permanent Committee for Combating Harmful Practices in International Trade has decided to continue the investigation without imposing provisional measures at this stage.

The Company will continue to monitor the progress of the investigation and will keep its shareholders informed of any material developments in accordance with the applicable regulatory requirements.

FOR OMAN CHLORINE S.A.O.G.

## **محتوى أخباري: إفصاح بشأن مستجدات تحقيق مكافحة الإغراق**

إلحاقاً بالإفصاح المنشور بتاريخ 25 ديسمبر 2025 بشأن تقديم شكوى مكافحة الإغراق المتعلقة بواردات منتج كلوريد الكالسيوم، تود شركة عمان كلورين ش.م.ع. إحاطة مساهميها الكرام بأن مكتب الأمانة الفنية لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية بالأمانة العامة لمجلس التعاون لدول الخليج العربية قد استكمل المرحلة الأولية من التحقيق وأعد تقرير النتائج الأولية.

ووفقاً للنتائج الأولية، توصل مكتب الأمانة الفنية إلى وجود إغراق في واردات منتج كلوريد الكالسيوم ذات منشأ أو المصدرة من جمهورية الهند وجمهورية مصر العربية. كما خلص التقرير الأولي إلى أن الواردات المغرقة تسببت في إلحاق ضرر مادي بالصناعة الخليجية، وثبوت وجود علاقة سببية بين تلك الواردات والضرر الواقع على الصناعة الخليجية.

واستناداً إلى المادة (21) من اللائحة التنفيذية للقانون الموحد لمكافحة الإغراق والتدابير التعويضية والوقائية لدول مجلس التعاون، قررت اللجنة الدائمة لمكافحة الممارسات الضارة في التجارة الدولية استكمال التحقيق دون فرض تدابير مؤقتة في هذه المرحلة.

وستواصل الشركة متابعة إجراءات التحقيق، والإفصاح عن أي مستجدات جوهرية وفقاً للأنظمة واللوائح المعمول بها.



عن / شركة عمان كلورين ش.م.ع.

**Head Office** : P.O. BOX : 193  
P.C. : 134, Jawaharat Al Shati,  
Sultanate of Oman  
Tel.: 24607186, Fax: 24695768, C.R.No.: 1576852  
**Factory** : P.O. Box : 35  
Postal Code : 327, Sohar, Sultanate of Oman  
Tel.: 26650024 - Fax : 26751958



intertek intertek intertek



E-mail : info@omanchlorine.com  
Website : www.omanchlorine.com

المكتب الرئيسي: ص.ب. ١٩٣  
الرمز البريدي: ١٣٤، جوهرة الشاطئ،  
سلطنة عمان

تليفون: ٢٤٦٠٧١٨٦ - فاكس: ٢٤٦٩٥٧٦٨ - ص.ب. رقم: ١٥٧٦٨٥٢

المصنع: ص.ب. ٣٥

الرمز البريدي: ٣٢٧، صحر، سلطنة عمان  
هاتف: ٢٦٦٥٠٠٢٤، فاكس: ٢٦٧٥١٩٥٨